
Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hrnčiarovce nad Parnou, 

konaného dňa 10.5.2023 

 

Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce otvoril rokovanie OZ dňa l0.5.2023 o 18.00 h, na začiatok privítal prítomných 

poslancov a kontrolórku obce. Oboznámil prítomných, že zo zasadnutia OZ sa vyhotovuje 

zvukový záznam, ktorý bude zverejnený na webovej stránke obce Hrnčiarovce nad Parnou, 

zápisnica obsahuje len najdôležitejšie informácie k bodom programu zasadnutia OZ.  

Počet prítomných poslancov:  8  (E. Kátlovská, P. Marko, M. Moncman, Š. Hrašna, R. 

Klanica,L. Pereslény Zemánková, K. Kúdelová, V.Kochajda  ) 

Počet neprítomných poslancov:  1 (J. Babicová) 

Kontrolórka obce p. B. Ďurkovičová  bola prítomná   

Starosta konštatoval, že je obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Za zapisovateľku bola určená M. Gajdošíková, za overovateľov starosta určil p. E. Kátlovskú, 

p. K. Kúdelovú.  

Starosta predniesol  program zasadnutia tak, ako bol zverejnený na stránke obce.  

 

 

Program rokovania:   

 

1/ Otvorenie zasadnutia 

2/ Kontrola plnenia uznesení 

3/ Žiadosti o pridelenie sociálnych bytov na Mlynárskej ul. č. 18 

4/ Informácia hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly, žiadosť hlavnej kontrolórky 

5/         Diskusia 

6/         Záver 

Hlasovanie: Za: 8 poslancov,   proti:0    zdržal sa: 0. Program zasadnutia bol schválený 

Za doplnenie do programu sa prihlásil poslanec P.Marko o informáciu O Športovej hale, 

o projekte ul.Alejovej a výsadba v obci. Za doplnenie do programu do bodu-Rôzne dal 

starosta obce zároveň hlasovať. 

Hlasovanie: Za: 8 poslancov,   proti:0    zdržal sa: 0. Program zasadnutia  aj s doplňujúcimi návrhmi 

bol schválený. 

 

 



 

 

Bod č.2 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Uznesenie č.4/2023 - splnené schválené uznesenie rozpočtové opatrenie č.2/2023 

Uznesenie č.5/2023 – splnené schválené uznesenie určenú lehotu na uvoľnenie bytu 

v bytovke na Mlynárskej 18, konkrétne Márie P. na byt  A2/4-3 na dobu do 30.4.2023 

Uznesenie č.6/2023 - splnené schválené uznesenie schvaľuje vstup Obce Hrnčiarovce nad 

Parnou do Klastra regionálneho rozvoja 

Uznesenie č.7/2023 - splnené schválené uznesenie zapojenie sa Obce Hrnčiarovce nad 

Parnou do projektu Zariadenie pre spracovanie  BRKO – kompostáreň v Mikroregióne 11Plus 

a nasledovné finančné zdroje Obce Hrnčiarovce nad Parnou 

Uznesenie č.8/2023 - splnené schválené uznesenie kúpu spoluvlastníckeho podielu vo výške 

½ vzhľadom k celku nehnuteľnosti vedenej na Liste vlastníctva č. 2495 Okresného úradu 

Trnava 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o priebežnom plnení uznesení 

 

Bod č.3 

Žiadosti o pridelenie sociálnych bytov na Mlynárskej ul. č. 18 

Zápis z rokovania:  

Obecnému zastupiteľstvu bol doručený aktualizovaný zoznam žiadateľov na posúdenie 

o pridelenie uvoľneného bytu č. A1/3-2 , A2/4-3,  A1/1-1 na bytovke na ul. Mlynárskej č. 

6982/18 v obci Hrnčiarovce nad Parnou. Pridelenie bytov prerokovalo OZ na pracovnej 

porade.     

3.1/ Návrh uznesenia (predkladá M. Škorec): 

OZ  v Hrnčiarovciach nad Parnou na svojom zasadnutí dňa 10. 5. 2023 schvaľuje pridelenie  

dvojizbového nájomného bytu č. A1/3-2 v bytovke na Mlynárskej č. 6982/18 žiadateľovi od 

dátumu podpísania nájomnej zmluvy novým nájomníkom. Noszová Andriana a to od 

11.5.2023 do 10.5.2026. 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie:  Za: 8 , proti: 0  zdržal sa: 0 Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hrnčiarovciach nad Parnou na svojom zasadnutí dňa 10. 5. 

2023 schvaľuje pridelenie  dvojizbového nájomného bytu č. . A1/3-2 v bytovke na 

Mlynárskej č. 6982/18 žiadateľovi od dátumu podpísania nájomnej zmluvy novým 

nájomníkom Noszová Andriana a to od 11.5.2023 do 10.5.2026. 



------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

3.2/ Návrh uznesenia(predkladá M. Škorec): 

OZ  v Hrnčiarovciach nad Parnou na svojom zasadnutí dňa 10. 5. 2023 schvaľuje pridelenie  

trojizbového nájomného bytu č. A2/4-3 v bytovke na Mlynárskej č. 6982/18 žiadateľovi od 

dátumu podpísania nájomnej zmluvy novým nájomníkom. Danišová-Surová a to od 11.5.2023 

do 10.5.2026 

 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie:  Za: 8 , proti: 0  zdržal sa: 0 Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 10 /2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hrnčiarovciach nad Parnou na svojom zasadnutí dňa 10. 5. 

2023 schvaľuje pridelenie  trojizbového nájomného bytu č. A2/4-3 v bytovke na 

Mlynárskej č. 6982/18 žiadateľovi od dátumu podpísania nájomnej zmluvy novým 

nájomníkom. Danišová-Surová a to od 11.5.2023 do 10.5.2026 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

3.3/ Návrh uznesenia (predkladá M. Škorec): 

OZ  v Hrnčiarovciach nad Parnou na svojom zasadnutí dňa 10.5. 2023 schvaľuje pridelenie  

trojizbového nájomného bytu č. A1/1-1 v bytovke na Mlynárskej č. 6982/18 žiadateľovi od 

dátumu podpísania nájomnej zmluvy novým nájomníkom. Magyar Daniel a to od 11.5.2023 

do 10.5.2024 

 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie:  Za: 8 , proti: 0  zdržal sa: 0 Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 11/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hrnčiarovciach nad Parnou na svojom zasadnutí dňa 10. 5. 

2023 schvaľuje pridelenie  trojizbového nájomného bytu č. A2/4-3 v bytovke na 

Mlynárskej č. 6982/18 žiadateľovi od dátumu podpísania nájomnej zmluvy novým 

nájomníkom. Magyar Daniel a to od 11.5.2023 do 10.5.2024 

 

 

 

 



Bod č.4 

Informácia hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly, žiadosť hlavnej kontrolórky 

Kontrolórka obce predniesla správu z výsledkom kontroly DHZ Hrnčiarovce n/P. 

 

Zápis z rokovania:  

 Na obecný úrad Hrnčiarovce n/P a OZ bola dňa 3.5.2023 doručená žiadosť o súhlas 

s vykonávaním inej zárobkovej činnosti popri práci hlavného kontrolóra obce Hrnčiarovce 

nad Parnou, tak ako to ukladá zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení: 

§ 18 Postavenie hlavného kontrolóra 

Ods. 1) Hlavného kontrolóra volí a odvoláva obecné zastupiteľstvo. Hlavný kontrolór je 

zamestnancom obce a ak tento zákon neustanovuje inak, vzťahujú sa na neho všetky práva a 

povinnosti ostatného vedúceho zamestnanca podľa osobitného predpisu.  Hlavný kontrolór 

nesmie bez súhlasu obecného zastupiteľstva podnikať alebo vykonávať inú zárobkovú 

činnosť a byť členom riadiacich, kontrolných alebo dozorných orgánov právnických osôb, 

ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť. Toto obmedzenie sa nevzťahuje na vedeckú činnosť, 

pedagogickú činnosť, lektorskú činnosť, prednášateľskú činnosť, prekladateľskú činnosť, 

publicistickú činnosť, literárnu alebo umeleckú činnosť a na správu vlastného majetku alebo 

správu majetku svojich maloletých detí. Kontrolnú činnosť vykonáva nezávisle a nestranne v 

súlade so základnými pravidlami kontrolnej činnosti.  

  Návrh uznesenia(predkladá M. Škorec): 

OZ obce Hrnčiarovce nad Parnou súhlasí s vykonávaním inej zárobkovej činnosti pre hlavnú 

kontrolórku obce Ing. Ďurkovičovú Boženu, podľa § 18 ods.1) zákona č. 369/1990 Z.z. 

o obecnom zriadení. Inou zárobkovou činnosťou na udelenie tohto súhlasu sa rozumie: 

- funkcia hlavnej kontrolórky v obci Šelpice  

- činnosť referentky na útvare hlavného kontrolóra mesta Trnava. 

 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/4 

Hlasovanie: Za:  8 poslancov,   proti: 0   zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 12/2023 

OZ obce Hrnčiarovce nad Parnou súhlasí s vykonávaním inej zárobkovej činnosti pre 

hlavnú kontrolórku obce Ing. Boženu Ďurkovičovú, podľa § 18 ods.1) zákona č. 

369/1990 Z.z. o obecnom zriadení. Inou zárobkovou činnosťou na udelenie tohto súhlasu 

sa rozumie:  

- funkcia hlavnej kontrolórky v obci Šelpice  

- činnosť referentky na útvare hlavného kontrolóra mesta Trnava. 



Bod č.5 

 Rôzne 

Poslanec Peter Marko sa pýtal na účel využitia športovej haly a kto dal prenajímateľom 

povolenie robiť zmeny v kuchyni v hale a ihrisku, kto zmenil účel využitia športovej haly? 

Starosta obce reagoval- drobné úpravy tam urobili chlapci z Pizza Wau , prípadne ak si tam 

chcú preniesť starú prevádzku , športovú halu majú stále prenajatú, prenájom Pizze Wau nikto 

nezrušil, pokiaľ sa na zrušení neuznesie OZ  a prenájom stále trvá a prenajímatelia  sú si 

vedomí toho, že aj keď tam investujú nejaké peniaze, keď príde výzva, alebo dotácie,  tak ten 

prenájom tam zrušený bude. Prenajatý priestor by mohol byť podľa výzvy 20% komerčného 

priestoru, zvyšok telocvične by prenajatý nemohol byť. Čo sa týka ihriska, tak tam bola 

urobená len spevnená časť pod ihriskom, aby sa zachovali detské preliezky, ktoré sa teraz 

opravujú. Poslanec P.Marko apeloval na to, že na školskom ihrisku na petangové ihrisko sa 

žiadalo stavebné povolenie, poslanec Š.Hrašna  mu na to odpovedal, že predtým tam petang 

nebol, preto treba stavebné povolenie, ale pri detskom ihrisku ide len o rekonštrukciu, ihrisko-

ktoré tam predtým aj bolo. Poslankyňa L.Pereslény Zemánková skonštatovala, že ide len 

o princíp, že je tu ako keby dvojitý meter, nikto nepovie, že by tam nemalo byť to detské 

ihrisko, ale nerozumie, že prečo potom Rada rodičov, ktorá dala robiť petangové ihrisko, 

prečo musela mať stavebné povolenie a Pizza Wau nemusela. Starosta obce sa vyjadril, aby sa 

odstránilo z komunikácie slovo my, vy a oni a nechce, aby tu boli skupinky, čo sa týka 

stavebného povolenia, tak to sa netýkalo len petangu, ale aj na výlezovú stenu, mala by tam 

byť informačná tabuľka s návodom, v prípade úrazu nevieme, kto je vinníkom, či to budeme 

my, vy, alebo oni. Stavebné povolenie neurčil obecný úrad, ale stavebný úrad, v konečnom 

dôsledku stále to ešte nie je skolaudované, lebo firma, ktorá to realizovala, tak  dnes 

odovzdala stavenisko, teraz sa môže podať po ½ roku na kolaudáciu. Čo sa týka prerobenia 

kuchyne v hale, tak tam si chlapci dali pri prerobení priečky ohlášku drobnej stavby, pri 

pracovnom výjazde boli všetci poslanci a nenamietali vtedy nikto, prenajímatelia sú si vedomí 

toho, že pokiaľ by museli odísť, tak pri terajšej investícii tam musí potom zostať všetko, či je 

to detské ihrisko, alebo všetko v rámci prerábky priestoru. Do komunikácie sa ďalej zapojili 

poslanci K.Kúdelová, Š.Hrašna , kde rozoberali či je takáto podmienka v zmluve, či je to 

zmena spojená s údržbou, z radov občanov sa hlásil o slovo p.Švec – je to zmena účelu 

využitia časti stavby, Š.Hrašna – súhlas na pizzeriu od OZ majú, ale  toto či už to bude 

stavebné povolenie, aj kvôli hygiene a pod., to si musia vyriešiť takéto zákonné veci 

prenajímatelia sami. Rozprava medzi poslancami pokračovala v téme, či bolo povolené 

prenajímateľom urobiť pizzeriu v športovej hale a kto im to dovolil, starosta aj s poslancom 

Š.Hrašnom potvrdili to, že toto bolo spoločne všetko už raz preberané na pracovnej porade 

a chlapcom sa tento návrh vtedy dal. Poslanci P.Marko , L.Pereslény Zemánková a R.Klanica 

uviedli, že sa na detskom ihrisku pri hale betónovali obrubníky a nepotrebovali povolenie, 

starosta obce reagoval na to- ak sa betónovali, tak sa im to dá vybúrať. Na OZ prišli 

nájomcovia športovej haly, Š.Hrašna ich informoval o tom, čo bolo doposiaľ preberané a aby 

si dali do poriadku všetky potrebné povolenia. 

Poslanec P.Marko sa opýtal ohľadne projektu ulice Alejová, či sa niečo zmenilo od 

posledného stretnutia s projektantkou. Starosta obce všetko je zverejnené na stránke obce, je 

tam zmena územného konania, boli tam podané určité námietky, ktoré budú posudzované 

v zmene ÚP v časti 2.  a v časti 1. je prebiehajúce územné konanie, L.Pereslény Zemánková-

či sa počas územného konania môže vyhotovovať projekt? Starosta odpovedal – Nie , 

Š.Hrašna- až po zapracovaní pripomienok, možno výberové konanie urobiť na zhotoviteľa. 

Z radu obyvateľov sa hlásil p.Švec-toto nám mohlo už bežať spolu s územným, bolo urobené 

aspoň geodetické zameranie, to čo hovorila vtedy Fraňová? Š.Hrašna-v stavebnom konaní to 



až chce robiť. Následne prítomným S.Švec vysvetlil kto môže urobiť zameranie a poslanci 

vzájomne podrobne komunikovali o projekte Alejovej ulice. Poslankyňa p. Kátlovská navrhla 

aby obec uzatvorila s p. Švecom dohodu o spolupráci k poskytovaniu odborného poradenstva 

pri projekte Alejová. 

Na výsadbu za náhradu na Východnej ulici sa pýtal poslanec P.Marko, starosta uviedol, že 

všetky stromy boli vysadené v rámci obce, fotodokumentácia s popisom bola zaslaná 

zamestnancom na Spoločný obecný úrad Trnava, ktorí si ju boli odsúhlasiť a skontrolovať 

v obci. 

 

 

Bod č. 9 

Diskusia  

-Z radu obyvateľov sa pýtal S.Švec na konečný výstup z kontrolného výjazdu poslancov, 

starosta obce , čo sa týka vykurovania, tak v KD je vyregulovanie, čaká sa na ponuku na 

filtrácie. Je treba sa stretnúť ešte raz a dokončiť výjazd a stanoviť si čo presne bude priorita. 

-Poslankyňa K.Kúdelová poznamenala, že výzva MIRIRI do 15.6.2023 na rekonštrukciu , 

alebo na podporu amatérskych športových klubov hlavne a je tam 5% spoluúčasť od 50-

200 000.-€, dajú sa tam financovať nie len bežné, ale aj kapitálové výdavky. Bolo by dobré sa 

do tejto výzvy zapojiť a pýtať peniaze na opravu štadióna. 

-S.Švec sa pýtal na stratený chodník na ulici Sv.Martina- starosta obce má info z TAVOS-u 

o tom, že  majiteľ ide robiť prípojky a potom to vydláždi. Pokiaľ sa obec rozhodne investovať 

robiť chodníky, pokiaľ by išlo o obecný chodník, tak sa mu to odstráni. 

-Z radu obyvateľov sa p. Kristína Serbáková pýtala na skorodované oplotenie na 

multifunkčnom ihrisku, kedy by bolo možné ho odstrániť? Poslanci spoločne hovorili 

o oplotení, o osadení bránky a o tom kto ju bude zamykať. 

-Poslankyňa K.Kúdelová predložila poslancom zo zasadnutia finančnej komisie analýzu daní 

a poplatkov obce Hrnčiarovce nad Parnou a okolitých obcí. 

-Poslanec P.Marko sa pýtal na spomaľovač od Zelenča, starosta informoval, že toto je 

dopravné zariadenie a pokiaľ ho tam chcete, zažiadam a dáme ho tam nakresliť musí sa dať 

schváliť, R.Klanica spomenul  dopravné značenie hlavnej cesty smerom do obce zo Zelenča 

z podstate poľnej cesty na hlavnú cestu, to je možno dôvod, prečo tam autá jazdia rýchlo, 

starosta zareagoval na to, že pokiaľ sa poslanci dohodnú, tak tam potom treba dať zmenu 

organizácie dopravy. Z radu obyvateľov obce sa pýtala p. Zuzana Haršányová  na projekt 

vypracovania športovej haly, starosta obce  informoval všetkých o tom, že je tam 

rozpracovaný projekt, ktorý je projektantom pripravený tak, aby sa dal použiť pri konkrétnej 

výzve.  

Bod č.10 

Záver 

Na záver sa všetkým starosta poďakoval za účasť.  

 

 

 

 



Prehľad hlasovania poslancov: 

Vysvetlivky: ZA – hlasoval za, P – hlasoval proti, ZD –zdržal sa, N - neprítomný 

Meno poslanca/č. 

uznesenia 

  9/2023 10/2023 11/2023 12/2023 

Jana Babicová N N N N 
Ing. Štefan Hrašna ZA ZA ZA ZA 
Mgr. Elena Kátlovská ZA ZA ZA ZA 
Ing.Katarína Kúdelová ZA ZA ZA ZA 
Róbert Klanica ZA ZA ZA ZA 
Viliam Kochajda ZA ZA ZA ZA 
Marián Moncman ZA ZA ZA ZA 
Peter Marko ZA ZA ZA ZA 
Mgr.art.Linda 

Pereslény Zemánková 
ZA ZA ZA ZA 

 

 

Zapísala:  Monika Gajdošíková 

 

Zápisnicu overili: 

Mgr. Elena Kátlovská 

Ing. Katarína Kúdelová 

 

   

        Mgr. Marcel Škorec 

        starosta obce 


